
 

 
 

Jernbanefritids Golfafdeling 

15. august 2023 

 

Der indkaldes hermed til afdelingsmøde i Jernbanefritids golfafdeling. 

 
Mødet afholdes umiddelbart efter Jernbanemesterskaberne, som spilles på Langesø Golfklub, 

Langesøvej 139, 5462 Morud, lørdag den 23. september 2023 

 
Afdelingsmødet afholdes med følgende dagsorden: 

 
1. Valg af dirigent. 

2. Godkendelse af forretningsorden. 

3. Valg af sekretær. 

4. Konstatering af fremmødte stemmeberettigede repræsentanter. 

5. Afdelingslederens beretning. 

6. Indkomne forslag. 

7. Valg af udvalgsmedlemmer, for 1 år 

Brian Kaarslev, Hovedstadens Jernbane-idræt, og 

Finn Slotø Thomassen, Jif- Ar. (modtager ikke genvalg) 

8. Afdelingens fremtidige virke. 

9. Eventuelt. 

10. Afslutning. 

 
Forslag der ønskes behandlet på afdelingsmødet, skal være både afdelingsleder Søren Gade samt kontaktpersonen 

fra Jernbanefritids bestyrelse, Tony Kim Andersen, i hænde senest 2 uger før 

mødets afholdelse. ( dvs. lørdag den 09. September 2023 ) 

Indsendes forslaget pr. mail, vil der blive afsendt en kvittering, ligeledes pr. mail. 

 
Afdelingsmødet omfatter indtil 3 stemmeberettigede repræsentanter fra hver forening, samt afdelingslederen. 

 
Tony Kim Andersen 

tka@jernbanefritid.dk 
 
 

Bedste hilsner 

Søren Gade, Afdelingsleder i golf 

golf@jernbanefritid.dk 
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Referat fra afdelingsmødet i Jernbanefritids Golfafdeling. 

Lørdag den 23.september 2023. 

Langesø Golfklubs lokaler. 

 

1. Valg af dirigent. 
TK fra Jernbanefritids bestyrelse blev foreslået og valgt. 

2. Godkendelse af forretningsorden. 
Forretningsordenen gennemgået og godkendt. 

3. Valg af sekretær. 
Brian Kaarslev HI, blev foreslået og valgt. 

4. Konstatering af fremmødte stemmeberettigede repræsentanter. 
Hovedstadens Jernbane-Idræt 3 stemmer. 
JIF Aarhus    3 stemmer. 
Afdelingslederen, Søren Gade 1 stemme. 
I alt     7 stemmeberettigede 

5. Afdelingslederens beretning. 
Jeg har ikke det store at berette. Vi har i det forgangne år afholdt 2 stævner, et i Køge og 
nu dette på Langesøs golfanlæg. Vi var i Køge 40 deltager og i dag har vi været 31 tilmeldte 
deltagere. Den generelle tendens er at vi har svært ved at fastholde et konstant antal 
deltagere. Og dette til trods for flere tiltag for at afviklestævnerne med mindst mulig 
ventetid i form af spil med gunstart, forsøgt at lægge stævnerne centralt i landet og med 
f.eks. spisning efterfølgende. Jernbanefritid har indskærpet at de ikke vil betale for mad 
på dagen, så selvom dette ikke berører Jernbanefritids økonomi må dette sociale aspekt 
bortfalde for nu. Jeg vil ikke stå med administrationen af en form for brugerbetalt 
fællesspisning. Jeg syntes det er ærgerligt for det er jo netop denne form for aktivitet der 
laver sammenhold i afdelingen og potentielt får spillerne til at dukke op. 
USIC. 
Jeg har desværre måtte erfare at vi ikke kommer til USIC i år selvom stævnet, som skulle 
holdes i Indien, både var annonceret af USIC, efterfølgende tilmeldt af Jernbanefritid for 
så at blive aflyst af samme USIC fordi der ikke var deltagerlande nok. Mig bekendt var der 
4 lande tilmeldt og jeg ved ikke hvad succesraten for et stævne på den anden side af jorden 
er men hvis man skal op på 8 – 10 lande kan vi vist lige så godt droppe at Indien skal være 
vært og holde det i Europa, hvor der jo trods alt kommer mange deltagere. 
Vi har i JIF-Ar lidt af en udfordring omkring udnævnelsen af en afdelingsformand for golfen. 
Jeg har kun taget tjansen ved dette stævne fordi vi så sent blev opmærksom på at den 
nyligt valgt afdelingsformand måtte trække sig af personlige årsager. Jeg vil ikke gå ind i 
en debat omkring udnævnelsen af en ny formand med blot konstatere at jeg i 2024 sender 
invitationerne med golfstævner til bestyrelsen for Jif-Ar og så må de tage affære. 
Hvis der er en der gerne vil have tjansen, skal jeg gerne stille op og hjælpe med det 
praktiske. 
Med denne lille opfordring til Jif-Ar medlemmerne vil jeg bare sige at det var alt fra 
afdelingsformanden. 
Søren vil gerne have tilmeldingerne lidt hurtigere ind fra klubberne?  
Vil prøve at finde ud af noget med tilmelding elektronisk? 
Lasse vil undersøge om det er muligt at kunne bruge ”golf Box” da det evt. kunne gøre det 
lidt nemmere for afdelingslederen. 
Herefter blev beretningen godkendt. 



6. Indkomne forslag.

Der er ikke indkommet nogen forslag. 

7. Valg af udvalgsmedlemmer, for 1 år

Brian Kaarslev, Hovedstadens Jernbane-Idræt, Brian blev hermed genvalgt.

Finn Slotø Thomassen, Jif- Ar. Modtog ikke genvalg. Efter lidt diskussion frem og

tilbage, blev man enig om at invitationer og lign. fra golfafdelingen bliver sendt til JIF-

Ar´ s bestyrelsen for videre udsendelse til spillerne.

8. Afdelingens fremtidige virke.

Forårsstævet afholdes lørdag den 4.maj 2024, kl. 10:00 på Royal Oaks Golfbaner. Golfvej 2. 
6630 Rødding. 

9. Eventuelt.

Ikke den store spørgelyst. 

10. Afslutning.
Dirigenten takkede for god ro og orden i forbindelse med mødet. Herefter blev der råbt
et trefoldigt leve for Jernbanefritids golfafdeling

--------------------------------------------     -------------------------------------------- 
Tony Kim Andersen
           Dirigent 

Brian kaarslev
      Referent 


